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N212 Westelsebaan Averbode  -  Asfalteringswerken

Op dinsdag 25 februari 2020 voerde een aannemer in opdracht van het Agentschap Wegen 
en Verkeer (AWV) asfalteringswerken uit op een deel van de Westelsebaan (N212), ter 
hoogte van de Heesterweg en de Prelaatstraat, in Averbode.

Eerder had AVW ook al een ander deel van deze steenweg, tussen Restaurant Faubourg 
en Colruyt, afgeschraapt. Hier werden echter nooit nieuwe asfalteringswerken uitgevoerd. 
Hierdoor rijden de voertuigen over de oude betonplaten waarvan de voegen uit elkaar aan 
het komen zijn. Dit zorgt voor geluidslast voor de buurtbewoners.

1. Heeft AWV klachten ontvangen van burgers over de Westelsebaan in Averbode? Graag 
een overzicht. 

2. Heeft het stadsbestuur van Scherpenheuvel-Zichem problemen gemeld bij AWV 
omtrent de Westelsebaan in Averbode? Zo ja, graag een overzicht wanneer er een 
melding werd gemaakt, waarover de melding ging, en welk gevolg eraan gegeven 
werd.

3. Waarom werd de afgeschraapte strook, tussen Restaurant Faubourg en Colruyt, niet 
opnieuw geasfalteerd?

4. Zal deze afgeschraapte strook alsnog geasfalteerd worden? Zo ja, wat is de timing en 
budget hiervoor? Zo niet, waarom niet?

5. Welke initiatieven zijn er de afgelopen jaren genomen om de leefbaarheid op de 
Westelsebaan te verbeteren? Staan er nieuwe initiatieven op stapel?
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1. Het afgelopen jaar heeft het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) 2 klachten 
ontvangen over de staat van het wegdek.

2. Op 9 februari jl heeft er een overleg plaatsgevonden tussen het Agentschap Wegen en 
Verkeer en de stad Scherpenheuvel-Zichem. Dit punt werd niet aangehaald. AWV deelt 
mij mee dat sindsdien ook geen meldingen bij de regiomanagers toegekomen zijn.

3-4.De strook waarvan sprake is een stuk betonnen rijweg. Bij beton kan de toplaag niet 
vernieuwd worden. 

In het geheel van de investeringen in de komende jaren wordt gekeken om het 
fietspad te verbreden 


